
1 

 

CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat astăzi, 02 noiembrie 2020, 

în şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

        La orele 12.00, domnul Ion Mînzînă, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei extraordinare care s-a desfășurat în sala de 
ședințe a Consiliului Județean Argeș, dar și prin mijloace electronice ( on-line ). 
La această ședință au fost prezenți toți cei 35 de consilieri județeni, iar domnul 
consilier județean Valentin-Ion Deaconescu s-a conectat pe platforma on-line, 
deci şedinţa este statutară. 

      La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 
dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă  - Bună ziua, avem astăzi prima noastră întâlnire,  o 
întâlnire care are o ordine de zi foarte scurtă. Materialele le-ați primit, știți 
despre ce este vorba, o să dau citire proiectului ordinii de zi, urmând ca 
dumneavoastră să hotărâți dacă sunteți de acord cu aceasta : 1.Depunerea 
jurământului de către supleanții aflați pe listele electorale la alegerile locale 
din data de 27.09.2020;   2. Proiect de hotărâre privind aprobarea 
numărului şi titulaturilor comisiilor de specialitate ale Consiliului Judeţean 
Argeş; 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea componenței nominale a 
comisiilor de specialitate ale Consiliului Județean Argeș. Cine este pentru 
această ordine de zi? Vă mulțumesc. Unanimitate.  

 
 

-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Depunerea jurământului de către 
supleanții aflați pe listele electorale la alegerile locale din data de 27.09.2020.  - 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

În ordine alfabetică, invit la depunerea jurământului pe domnul David 
Emilian prezent aici.  Vă rog! 
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Dl consilier județean  Emilian David - ”Jur să respect Constituţia şi legile 
ţării şi să fac, cu bună-credinţă, tot ceea ce stă în puterile şi priceperea mea 
pentru binele locuitorilor judeţului Argeș . Aşa să îmi ajute Dumnezeu!”.   

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Doamnelor și domnilor , tinând cont de situația 
în care se află un coleg de-al nostru, domnul Deaconescu Valentin Ion, l-am 
rugat să depună jurământul on-line, conform procedurilor stabilite de către 
legiuitor. Domnule Deaconescu Valentin aveți cuvântul. 

Dl consilier județean Valentin-Ion Deaconescu -  ”Jur să respect Constituţia 
şi legile ţării şi să fac, cu bună-credinţă, tot ceea ce stă în puterile şi 
priceperea mea pentru binele locuitorilor judeţului Argeș . Aşa să îmi ajute 
Dumnezeu!”.  Vă mulțumesc.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Și noi vă mulțumim. Sănătate din partea noastră 
a tuturor. 

Dl consilier județean Valentin-Ion Deaconescu – Doamne ajută, să fie, 
mulțumesc! 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Domnul Giuclea George Dan! 

Dl consilier județean George Dan Giuclea – Bună ziua, ”Jur să respect 
Constituţia şi legile ţării şi să fac, cu bună-credinţă, tot ceea ce stă în puterile 
şi priceperea mea pentru binele locuitorilor judeţului Argeș . Aşa să îmi ajute 
Dumnezeu!”.   

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Doamna Popa Elena Cristina! 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa - ”Jur să respect Constituţia şi 
legile ţării şi să fac, cu bună-credinţă, tot ceea ce stă în puterile şi priceperea 
mea pentru binele locuitorilor judeţului Argeș. Aşa să îmi ajute Dumnezeu!”.   

Dl Preşedinte Ion Mînzînă  - Domnul Sofianu Narcis Ionuț. 

Dl consilier județean Narcis Ionut Sofianu – Eu, Narcis Ionuț Sofianu, 
consilier în cadrul Consiliului Județean Argeș, fac următorul jurământ: ”Jur 
să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac, cu bună-credinţă, tot ceea ce stă 
în puterile şi priceperea mea pentru binele locuitorilor judeţului Argeș . Aşa 
să îmi ajute Dumnezeu!”.   

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Dl Ștefan Alexandru Mihai. 
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Dl consilier județean Alexandru Mihai Stefan – Eu, Ștefan Alexandru Mihai, 
consilier în cadrul Consiliului Judetean Argeș, ”Jur să respect Constituţia şi 
legile ţării şi să fac, cu bună-credinţă, tot ceea ce stă în puterile şi priceperea 
mea pentru binele locuitorilor judeţului Argeș. Aşa să îmi ajute Dumnezeu!”.   

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Dl Tică Manuel! 

Dl consilier județean Manuel Tică - Eu, Manuel Tică, consilier în cadrul 
Consiliului Județean Argeș,în conformitate cu prevederile art.  172, coroborat 
cu cele ale art. 117, alin. 1 din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57 
privind Codul Administrativ, modificată și completată, depun în fața 
consiliului următorul jurământ: ”Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să 
fac, cu bună-credinţă, tot ceea ce stă în puterile şi priceperea mea pentru 
binele locuitorilor judeţului Argeș . Aşa să îmi ajute Dumnezeu!”.   

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Mulțumim distinșilor colegi care astăzi au făcut 
ca noi să putem fi funcționali. Toți cei 35 de consilieri județeni, conform 
legii, au depus jurământul, prin urmare suntem legal constituiți. Sper să avem 
succesul pe care ni-l dorim fiecare din cei prezenți în această sală. 

             
 

   - II  - 

 
       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea numărului şi titulaturilor comisiilor de specialitate ale Consiliului 
Judeţean Argeş. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

 Conform regulamentului în vigoare, până la modificarea lui, dacă se va dori 
acest lucru în perioada mandatului de 4 ani de zile, la această oră trebuie să 
lucrăm tot cu comisiile pe care le-am avut și în mandatul trecut, titluraturile 
acestora. Dau citire acestor comisii: 

 
Comisia buget-finanţe,studii – prognoze şi relaţii internaţionale; 

Comisia de amenajare a teritoriului, urbanism, investiţii; 

Comisia pentru sănătate, protecţie socială și protecţia mediului;  

Comisia pentru cultură, educatie , tineret şi sport; 
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Comisia juridică, administraţie publică; 
 
Comisia pentru atragerea Fondurilor Europene, investiții , IMM-uri, turism; 

 
Propunerera pe care v-o înaintez dumneavoastră, ați primit-o în 

materialele pe care le-ati avut la dispoziție:  

Comisia 1 formata din 7 membri,  

Comisia 2 din 5 membri,  

Comisia 3 din 5 membri,  

Comisia 4 din 5 membri,  

Comisia 5 din 7 membri,  

Comisia 6 din 5 membri.  

Cine este pentru? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 1. 

 
                                                   - III  - 

 
       Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea componenței nominale a comisiilor de specialitate ale Consiliului 
Județean Argeș.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

  Domnule secretar, vă rog! 

Secretarul General al Județului Ionel Voica – Componența nominală a 
comisiilor consiliului județean :  
 
Comisia K1 – Dl Bughiu Adrian Dumitru , dl Tudose Nicolae , Pîrvu Marius, 
dna  Popa Cristina - Elena , dl Giuclea George , dl Ivan Marius - Bogdan ,dl  
Ghiță Cosmin. 
 
Comisia K2 - Istrate Ion , Ionescu Marilena Steluța,  Postelnicescu Marius 
Dorel, Tică Manuel, Cîrstea Adrian Ștefan. 
 
Comisia K3 –Dl Enache Valentin Viorel , dl Iacșa Aurel,  dl Manole Nicolae - 
Marius ,  dl David Bogdan Angelin, dl Ilie Ion. 
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Comisia K4 – Dna Turturoiu Liliana, dl Bărbuceanu Mihail - Dorin , dl Iana 
Ion, dl David Emilian , dl Ștefan Mihai Alexandru. 
 
Comisia K5 – Dl Nicolaescu Marius Florinel , dl Negoescu Vasile, dna Eftene 
Diana – Elena,  dl Mîndroc Cătălin Viorel , dl Grecu Dumitru , dl Sofianu 
Narcis – Ionuț , dl Popa Florentin – Marius. 
 
Comisia K6 - Dna Cotenescu Maria, dna Nicolescu Nicoleta – Tatiana, dl 
Nițescu Eleodor Olavi , dl Deaconescu Valentin Ion , dl Zidaru Cristian. 
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Acestea sunt propunerile făcute pentru cele 6 
comisii, cu amendamentul că pot interveni modificări în cadrul structurii prin 
schimbul la nivelul consilierilor județeni. Lucrul acestea se poate face în prima 
ședință sau în următoarele ședințe în funcție de discuțiile pe care le avem 
penrtu a construi în interiorul consiliului județean echipe performate. Cine este 
pentru? Cine este împotrivă?  Vă dau cuvântul. Poftiți!  
 
Dl consilier județean Marius–Bogdan Ivan – Bună ziua dragi colegi, în primul 
rând dați-mi voie să vă felicit pentru funcțiile obținute, sper că vom lucra cu 
toți în sprijinul și pentru argeșeni. Săptămâna trecută am fost solicitați de către 
secretarul județului, dl Voica, spre a face două propuneri, suntem doi consilieri 
ai Pro România în consiliul județean pentru comisiile de specialitate. În urma 
discuțiilor cu liderii de grup, am propus pe subsemnatul pentru comisia de 
buget și pe colegul meu, dl Dumitru Grecu, pentru funcția de membru în 
comisia de turism și fonduri europene. Am propus pe dl Grecu pentru comisia 
de fonduri europene cu toții știind faptul că este un specialist în turism 
recunoscut la nivel național, fiind vicepreședinte al Federației Patronatelor de 
Turism din România, este dat exemplu de comisia europeană ca un exemplu de 
bune practici în ceea ce privește accesarea și implementarea fondurilor 
europene, deci are o experiență extraordinar de mare și în zona fondurilor 
europene, toată lumea a fost de acord cu această chestiune și astăzi, de fapt 
acum câteva zile, am pus niște întrebări la care nu am primit niciun răspuns, 
astăzi am văzut pe dl Dumitru Grecu în comisia juridică, atenție, el este la bază 
inginer, aș vrea să vă întreb care au fost motivele pentru care, dl Dumitru 
Grecu , la bază inginer, un om recunoscut la nivel national în ceea ce privește 
profesionalismul dânsului în domeniul turismului, recunoscut de Comisia 
Europeană în ceea ce privește profesionalismul dânsului referitor la fondurile 
europene, care a fost motivul pentru care din poziția de membru, nu este o 
poziție extraordinar de importanță, acolo unde își putea aduce aportul într-un 
mod excepțional pâna la urmă zic eu pentru a aduce plus valoare argeșenilor, 
care a fost motivul pentru care a fost pus în comisia juridică știind că, mă rog, 
comisia juridică este foarte importantă, dat totuși dânsul este la bază inginer. 
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Eu cred că s–a făcut o greșeală și sper să o rezolvăm astăzi și nu în viitoarele 
ședințe pentru că argeșenii nu ne-au votat să facem comisii și jocuri politice, 
ne-au votat ca fiecare dintre noi să facem tot ceea ce știm mai bine acolo unde 
știm să facem iar domnul Grecu știe cu turismul și cu fondurile europene. Vă 
mulțumesc frumos.  
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă  - Deși nu este obligatoriu, voi încerca să vă dau un 
răspuns, argeșenii care ne-au trimis aici, ne-au trimis să știm și regulamentele 
după care ne desfășurăm activitatea ca să plecăm foarte bine la drumul acesta. 
Din păcate,  dumneavoastră puteți funcționa la nivelul grupurior la consiliului 
județean afiliați la un grup, pentru că un grup trebuie să fie format din 3 
membri. Aveți dreptate, într-adevăr expertiza domnului Grecu este un lucru 
senzațional și trebuie să tinem cont pe mai departe despre ceea ce înseamnă 
capacitatea domniei sale de a ajuta și sprijini consiliul județean în demersurile  
pe care le facem în dezvoltarea turistică  a județului. Dar în acelasi timp vreau 
să vă aduc la cunoștință faptul că una dintre cele mai importante comisii este 
comisia  juridică și făcând afirmația că cineva accesează fonduri europene fără 
să aibă cunoștințe juridice deja îmi creează semne de intrebare. Trebuie într-
adevăr să găsim  specialiști care să supervizeze și aceste atrageri de fonduri 
europene în zona aceasta a legislației. În general aici suntem noi foarte  
tributari . În același timp  așa cum am spus lucrurile acestea nu sunt bătute în 
cuie, putem găsi oricând o punte de dialog în momentul în care stabilim de 
comun acord la nivelul liderilor de grup că domnul Popescu acceptă, nu este 
niciun Popescu pe aici,  să între în Comisia Juridică și trecerea dânsului să se 
facă către comisia de atragere a fondurilor europene, deci am spus de la 
început, nu este batut în cuie, toate modificările au avut loc în urma discuțiilor 
purtate cu liderii de grup în funcție de numîrul de consilieri județeni. Sigur că 
da, în situația dată, numărul de consilieri județeni  ai Partidului Social 
Democrat fiind cel mai mare,  au o prioritizare, urmează cei ai Partidului 
National Liberal cu un număr de consilieri și dânșii în funcție de problemele 
domniilor lor, stabilesc obiectivele la nivelul acestor comisii, urmați de distinșii 
colegi de la USR și cu voia dumneavoastră Pro România. Teorii de tipul, 
astăzi, acum și aici  să stabilim, nu sunt benefice în cadrul dialogului pe care îl 
purtăm, cu tot respectul pentru un partid nou venit în această echipă a 
consiliului județean, prin urmare singurul lucru care poate fi tranșant in a lua o 
decizie la nivelul coniliului județean este votul exprimat de consilieri. Vă 
mulțumesc mult. 
 
Dl consilier județean Marius–Bogdan Ivan – Dacă îmi permiteți, 10 secunde. 
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Cred că dacă facem un dialog...am fost destul de 
înțeles. Puteți negocia, având o capacitate senzaționala de negociere, toți liderii 
celorlalte trei grupuri, poate cu ocazia asta găsiți și atașamentul față de un 
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anumit grup pentru a fi întra-adevăr, a intra în zona aceea de lucru  în care 
liderii celor trei grupuri să stabilească, sigur, alte lucruri importante care vor fi 
și de aici în colo nu numai acestea. Vă rog. 
 
Dl consilier județean Marius–Bogdan Ivan – Totuși cred că suntem în 
democrație și se poate chiar dacă suntem doi și dumneavoastră câți sunteți, 
avem dreptul să vorbim. 
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă  - Dar nu v-a luat nimeni dreptul acesta.  
 
Dl consilier județean Marius–Bogdan Ivan – Această comisie, Comisia 
Juridică, am spus că este o comisie foarte importantă, am spus că ați mutat în 
Comisia Juridică un om a cărui expertiză în turism și-n fonduri europene este 
incontestabilă, un om care este inginer și mi se pare o greșeală. Iar această 
discuție nu o port astăzi, aici, v-am adus-o la cunoștință acum câteva zile. Pe de 
altă parte, mie mi se pare o greșeală pentru că să nu uităm consiliul județean în 
ceea ce privește turismul, nu cred că a înregistrat un succes total, din contră 
avem eșec cu Molivișu, adevărul e că  noi nu facem parte din țara Făgărașului 
prin intermediul căreia Comisia Europeană trimite până la 2 miliarde de euro 
către Consiliul Județean Sibiu și Consiliul Judetean Brașov, nu mai mult aveam 
nevoie de un specialist în turism și fonduri europene în comisia pentru turism? 
Aceasta a fost intervenția mea, o știați de la început,  faptul că  suntem doi asta 
nu ne impiedică să ne spunem părerile și ideile așa cum le considerăm noi. Vă 
mulțumesc și sper ca bunul Dumnezeu să ne dea gândul cel bun. 
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă –  Și eu vă mulțumesc. Am încălcat puțin regula 
pentru că am amânat procedura de vot dar din dorința de a dialoga, vă stau 
oricând la dispoziție. Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? 6 voturi 
împotrivă.  Mulțumesc.  
 

 Proiectul de hotărâre a fost votat cu 29 de voturi ,,pentru” și 6 voturi  
,,împotrivă” (domnii consilieri județeni Cîrstea Adrian Ștefan, Ghiță 
Cosmin Constantin, Grecu Dumitru, Ivan Marius Bogdan, Ștefan 
Alexandru Mihai și Zidaru Cristian George). 

         S-a adoptat Hotărârea nr. 2. 

Urmează faza a doua în care vă adresez rugămintea ca la nivelul comisiilor să 
vă deplasați Comisia K1 și Comisia K5 în sala de la mezanin însotiți de 
domnul secretar general al județului pentru a-și alege președintele și secretarul 
de comisie, Comisiile K2 și K3 la sala 186 însoțiți de dna director Ciobanu 
Alisa și comisiile K4 și K6 să meargă la sală 187 însoțiți de dna șef serviciu 
Predescu Cătălina. De asemenea, vă adresez rugămintea ca în partea  a doua a 
ședinței în care procedura ne spune să trecem la votarea vicepreședinților 
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Consiliului Județean Argeș. Aștept din partea dumneavoastră propuneri pentru 
primul vicepreședinte și pentru al doilea vicepreședinte. Procedura v-o va 
spune dl secretar pentru că este vorba de primul ales vicepreședinte și urmează 
alegerea celui de-al doilea vicepreședinte. 
 
Secretarul General al Județului Ionel Voica – Pentru următoarea ședință 
extraordinară a consiliului județean care va începe la ora 13.00, avem două 
puncte pe ordinea de zi, alegerea unui vicepreședinte, iar punctul doi, alegerea 
celui de-al doilea vicepreședinte, deoarece consiliul judetean are doi 
vicepreședinți . Așa cum spune O.U.G 57 din 2019, alegerea vicepreședintelui 
se desfășoară cu vot secret pe buletine de vot. Pe buletinele de vot pot fi 
inscriși candidatii pentru fiecare din aceste două funcții, o să votăm în ordine 
alfabetică acolo unde este amenajată cabina pe buletine de vot. Pentru a fi mai 
operativi în ceea ce privește alcătuirea buletinelor de vot, dl Președinte v-a 
rugat să nominalizați candidați pentru funcțiile de vicepreședinte pentru ca 
acele buletine de vot să fie întocmite până la ședința următoare.  
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Pentru primul vicepreședinte propuneri? 
 
Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu - Domnule Președinte, eu 
cred că ar trebui ca la următoare ședință să facem aceste propuneri . Avem o 
ședință acum, am închis-o , în următoarea ședința să  ne întrebați de candidații 
pe care îi avem.  
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Se poate și așa, am spus să grăbim puțin 
procedura în ideea în care dumneavoastră doriți, nu avem nimic împotrivă. 
 
Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Da, dar pe procedura am eu 
dreptate, ca timp da, dar pe procedură, eu am dreptate. La următoarea ședință 
facem propunerile. 
 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Pentru că suntem deschiși colaborării în această 
perioadă, trecem prin momente grele, n-am nimic împotrivă. Dar vom începe 
ședința la 13.00, cu propuneri, ne mai ia 15 minute până se trec. Dl Sofianu?  
 
Dl consilier județean Narcis–Ionuț Sofianu – Domnule Președinte, colegul meu 
are dreptate, vom face inclusiv proces verbal de ședință și separat pentru cea 
de-a doua ședință pe care ați convocat-o, cea extraordinară. În acel proces 
verbal sunt trecute inclusiv propunerile, de aceea, procedural este bine ca după 
începerea acelei ședințe să facă efectiv propunerile.  
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Dl Preşedinte Ion Mînzînă  - Domnule Sofianu,  spusele dumneavoastră sunt 
literă de lege pentru mine, prin urmare vă rog frumos comisiile să meargă la 
cele trei săli stabilite pentru a alege presedinții și secretarii comisiilor.  

 
  

  Şedinţa s-a încheiat la ora 12.30.   

 

P R E Ş E D I N T E, 
 

Ion MÎNZÎNĂ 
 
 
 

                                                        SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI,  
                                                                                       
                                                                       Ionel VOICA 


